
Strona 1 z 3 
 

BR.0012.6.3.2025 

P R O T O K Ó Ł NR 10/2025 

ze Wspólnego Posiedzenia Komisji stałych Rady Powiatu Międzychodzkiego 

w dniu 25 marca 2025 roku 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w Zespole Szkół Nr 2 w Międzychodzie.  

Obrady rozpoczęto o godz. 15:05.  

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Skiba. 

Obecni – wg listy obecności Komisji (załącznik nr 1 do protokołu).  

W posiedzeniu uczestniczyli: Sekretarz Powiatu Ewa Liśkiewicz, Skarbnik Powiatu Katarzyna Kubicka-

Halasz, Dyrektor PCPR Katarzyna Bazan oraz Pan Tomasz Tomala - Inspektor Wydziału Spraw 

Obywatelskich w/m. 

 

Tematy posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu na sesję w dniu 27.03.2025 r. 

3. Wizja lokalna obiektu szkoły. 

4. Wolne głosy i wnioski. 

 

Ad. 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Przyjęto protokół ze Wspólnego Posiedzenia Komisji stałych Rady Powiatu w dniu 25.02.2025 r. 

Głosowano: głosów „za”- 15, głosów „wstrzymujących się” – 0, głosów „przeciw” – 0. 

Ad. 2. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu na sesję w dniu 27.03.2025 r., w sprawie: 

a/ powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia postępowania konkursowego na 

stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Międzychodzie – przedstawił Pan Tomasz Tomala. 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

O godz. 15:19 na posiedzenie Komisji przybył Radny Wiesław Rybarczyk. 

Od tego momentu Rada obraduje w pełnym składzie. 

W miejscu tym, przewodniczący obrad przekazał głos Pani Marioli Marchewce - Dyrektor Zespołu 

Szkół Nr 2 w Międzychodzie. 

Pani Dyrektor powitała radnych i pracowników Starostwa. Przedstawiła problemy budynku szkoły  

i podkreśliła konieczność przeprowadzenia remontu, zwracając się jednocześnie do radnych  

z prośbą o jego uwzględnienie.  

Po wystąpieniu Pani Dyrektor, Przewodniczący obrad powrócił do powołania Komisji Konkursowej 

i zawnioskował o zwiększenie składu Komisji o kolejne dwie osoby z ramienia Rady Powiatu (łącznie 

5 osób z ramienia Rady Powiatu do Komisji Konkursowej). Radni jednogłośnie opowiedzieli się za 

wprowadzeniem tej zmiany.  
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Na członków Komisji Konkursowej zgłoszono następujące kandydatury: 

1. Ryszard Skiba 

2. Daniel Kozubowski 

3. Rafał Litke 

4. Bartosz Cemborowski 

5. Emilia Matysiak-Żuchowska  

6. Daria Bielejewska 

Głosowanie odbyło się w sposób tajny, po podliczeniu głosów, 3 osoby uzyskały tą samą ilość głosów: 

1. Ryszard Skiba  

2. Daniel Kozubowski 

3. Daria Bielejewska 

Na tym etapie, Radna Daria Bielejewska zrezygnowała z kandydatury.  

Wobec powyższego, skład Komisji Konkursowej do przeprowadzenia postępowania konkursowego na 

stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Międzychodzie 

przedstawia się następująco: 

1. Ryszard Skiba 

2. Daniel Kozubowski 

3. Rafał Litke 

4. Bartosz Cemborowski 

5. Emilia Matysiak-Żuchowska 

O godz. 15:40 posiedzenie Komisji opuścił Starosta Rafał Litke. 

Od tego momentu obradowano w składzie 14 radnych. 

Po zakończonej procedurze głosowania, Przewodniczący Ryszard Skiba, zadecydował o realizacji 3. 

punktu obrad – wizja lokalna obiektu szkoły. Radni zapoznali się ze stanem technicznym szkoły  

i jednogłośnie podzielili zdanie Pani Dyrektor o konieczności przeprowadzenia remontu. 

O godz. 15:55 posiedzenie Komisji opuścił Radny Marek Jakóbczyk. 

Od tego momentu obradowano w składzie 13 radnych. 

Po zakończonej wizji lokalnej obiektu, Przewodniczący Rady powrócił do obradowania nad pozostałymi 

projektami uchwał w sprawie: 

b/ „Powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli 

i porządku publicznego Powiatu Międzychodzkiego na lata 2025 – 2029” 

Radny Daniel Kozubowski wskazał następujące kwestie do wyjaśnienia:  

1/ komu powierza się wykonanie uchwały – Staroście czy Zarządowi, 

2/ budowa komisariatu w Kwilczu – dodał, że poprzedni Komendant KPP Sławomir Kaczmarek 

informował o braku takiej możliwości oraz o powstaniu nowej siedziby KPP w Międzychodzie, 

3/ zapis w liczbie mnogiej w treści Programu pojęcia „straże gminne” - wskazał na funkcjonowanie 

wyłącznie Straży Miejskiej w Międzychodzie,  

4/ umieszczenia w Programie obowiązków samorządów, służb względem nowej ustawy  

o ochronie ludności i obrony cywilnej. 

Z uwagi, że Pan Tomasz Tomala opuścił obrady Komisji, Pani Sekretarz poinformowała, że przekaże 

pytania inspektorowi, który udzieli odpowiedzi podczas najbliżej sesji Rady Powiatu. 
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c/ zasad i trybu przyznawania nagród finansowych osobom wyróżniającym się  w dziedzinie sportu 

i kultury 

Radna Emilia Matysiak-Żuchowska przedstawiła nowy regulamin przyznawania nagród finansowych, 

który został opracowany podczas posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu… w dniu 12.03.2025 r. 

W miejscu tym, wywiązała się dyskusja dotycząca wprowadzenia kolejnych zmian do regulaminu. 

Radna Emilia Matysiak-Żuchowska zadeklarowała o ponownym pochyleniu się nad regulaminem  

i przedłożeniu go do procedowania po naniesionych poprawkach na najbliższej sesji Rady Powiatu. 

O godz. 16:50 posiedzenie Komisji opuścił Radny Wiesław Rybarczyk, powrócił o godz. 17:00. 

O godz. 16:54 posiedzenie Komisji opuścił Radny Daniel Kozubowski i Radna Magdalena Jabłońska. 

Od tego momentu obradowano w składzie 11 radnych. 

d/ określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych 

zamieszkujących na terenie powiatu międzychodzkiego, na które zostały przekazane środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2025 roku – przedstawiła 

Dyrektor PCPR Katarzyna Bazan 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

e/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Międzychodzkiego na lata 2025 – 2032 – 

przedstawiła Pani Skarbnik 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

f/ zmiany uchwały budżetowej na rok 2025 – przedstawiła Pani Skarbnik 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 

Ad. 4. Wolne głosy i wnioski.  

W miejscu tym, Pani Skarbnik zgłosiła do procedowania na sesji RP w dniu 27 marca br. dodatkowy 

projekt uchwały dotyczący przekazania pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu w związku 

z realizacją zadania "Rewitalizacja linii kolejowej nr 368 Międzychód- Szamotuły". 

 

Obrady zakończono o godz. 17:08. 

 

 

Protokołowała                                                                                             Przewodniczący obrad 

Joanna Kowal                                                                                       Przewodniczący Rady Powiatu    

                            Ryszard Skiba 

 


